
 
Verslag vergadering sportraad 
07-05-2014  -  Demerstrand  
 
Aanwezig: Karen, Simone, Eddy, Koen Guido, Josephine, Patrick, Mieke, Ronny, Luc (verslag) 
Verontschuldigd: Erik, Birgitte, Isabelle 
 
 
1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Verslag bestuursvergadering dd. 26-03-2014: geen opmerkingen. 
 
2. Stand van zaken nieuwe accommodatie 
Het verlanglijstje (zo vorig verslag) is ondertussen herwerkt naar een tekst zonder specifieke aantallen en maten. 
Binnenkort wordt dit ter goedkeuring voorgelegd aan het schepencollege.  
 
3. Website 
> Peter heeft een eerste proefversie klaar. Inhoud en structuur zijn prima, maar het geheel mag wel wat frisser en 
mooier gemaakt worden.  
> Momenteel gebruikt Peter een basisprogramma dat gratis beschikbaar is. Voor een programma met meer 
mogelijkheden is een upgrade nodig die ongeveer € 5/maand kost. De vergadering is akkoord.  
 
4. Kermisloop 
> Gaat door op zondagnamiddag 14/09 vanaf 15 uur. 
> Sportdienst regelt de naakte organisatie: administratie, parcours, seingevers, politiereglement, tijdopnemers, 
voorlopers, helpers, briefings, materialen, publiciteit, radio VRD, …    
> Over sponsoring en “aankleding” van de activiteit zal de sportraad overleg plegen met de medewerkende 
verenigingen. 
> Vanaf dit jaar “foute-kledij-loop” tijdens de 5km. Een jury beslist dan wie de drie best “verkleden” zijn en hieraan 
wordt een ludieke prijs verbonden. 
 
5. Varia 
> Naar verluidt zou de infrastructuur die judoclub Diamant gebruikt verkocht worden aan de betrokken vereniging. 
Judoclub Thor meldt dat zij, en mogelijk ook andere verenigingen, dan ook kandidaat koper is.  
De Schepen meldt dat er van verkoop geen sprake is.  
> Simone informeert naar de stand van zaken i.v.m. de jaarlijkse skatehappening: omdat er bij het 
gemeentebestuur geen bereidheid meer is tot organisatorische en logistieke ondersteuning, besliste het bestuur 
van de skateclub om deze activiteit dit jaar niet te organiseren. 
> Doordat hondeneigenaars hun honden regelmatig laten loslopen op de openluchtterreinen van het Demerstrand 
ligt er her en der hondenpoep.  Een hondenweide op het oude atletiekterrein vindt men geen goed idee. Om 
hondenpoep tegen te gaan wordt het volgende voorgesteld: 

• Duidelijkere borden “Honden aan de leiband” aan de randen van het sportcentrum plus telkens een 
hondenpoepzakhouder. 

• Elk gemeentepersoneel dat geregeld of sporadisch werkzaam is op het Demerstrand de opdracht geven 
om personen met loslopende honden hierover aan te spreken. Afspraken en richtlijnen over hoe dit op een 
correcte manier dient te gebeuren zijn dan vermoedelijk aangewezen. 


